
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren
Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 6. juni 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål Z
Ministrene bedes redegøre for, hvad staten vil gøre for at få fjernet det farlige
PCB i bygningerne - herunder hvordan ministrene vil gøre det reelt muligt for
kommunerne at få dette stof fjernet i skoler og andre kommunale bygninger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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